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ONDERWERP: Reactie uitvraag additionele opvangplekken

Geachte  ,

In uw brief van 15 april jongstleden met betrekking tot de additionele uitvraag voor opvangplekken voor
Oekraïense vluchtelingen, geeft u aan alvast een verkenning te willen doen van extra opvangplekken voor
Oekraïense vluchtelingen bovenop de 2000 plekken per veiligheidsregio. Ik ben verrast door deze vraag, 
omdat ik in de veronderstelling was dat dit vanuit het nationaal programma Oekraine zou worden opgepakt. 
Desalniettemin heb ik gezien de urgentie van deze problematiek deze inventarisatie uitgevoerd samen met
mijn collega burgemeesters binnen Veiligheidsregio Twente. Middels deze brief, koppel ik de uitkomsten
terug.

Uit de eerste inventarisatie blijkt dat Twente waarschijnlijk kan voldoen aan de eerste extra 1000 plekken
(dus in totaal 3000 voor Veiligheidsregio Twente). Hierbij moet een aantal kanttekeningen worden geplaatst. 
Ten eerste zijn de potentiële opvangplekken nog niet besproken in de desbetreffende gemeenteraden. Dit
proces moet nog worden doorlopen. Daarnaast hebben wij op dit moment nog geen inzicht in hoelang de
reeds bestaande opvangplekken open kunnen blijven en wat dit op termijn gaat betekenen voor het totaal 
aantal opvangplekken. Immers de eerste opdracht behelst plekken voor in ieder geval zes maanden. Het
zou dan ook helpen om op korte termijn duidelijk te verkrijgen over de periode dat deze opvang vanuit de
gemeenten georganiseerd dient te worden. Daarnaast ondervinden wij nu al knelpunten op het gebied van 
personeel en middelen. Denk hierbij aan gemeentelijk personeel, beveiligers, schoonmaak, bedden, 
sanitair, etc. Bij verhoging van het aantal plekken is de verwachting dat deze knelpunten zullen toenemen.
Ook de geleiding naar onderwijs kan bij deze aantallen knelpunten gaan geven.

Indien de vraag wordt uitgebreid met nogmaals 1000 opvangplekken (dus in totaal 4000 voor
Veiligheidsregio Twente) voorziet Veiligheidsregio Twente meer problemen en is de verwachting dat we dit
aantal opvangplekken binnen de Veiligheidsregio Twente niet kunnen realiseren. Het advies van 
Veiligheidsregio Twente is dan ook om deze opdracht op rijksniveau, via het aangekondigde nationaal 
programma Oekraine, op te pakken en landelijk op zoek te gaan naar grote opvanglocaties voor 5000 tot
10.000 plekken voor langere periode. Mijn verzoek aan het Kabinet is dan ook om het nationaal programma
Oekraine met meer snelheid te realiseren.
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Uiteraard blijft Veiligheidsregio Twente zich volop inzetten voor een kwalitatief hoogstaande opvang voor de
Oekraïense vluchtelingen. Vertrouwende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd over de potentiële
opvangmogelijkheden in mijn regio. Uiteraard ben ik bereid tot het geven van een nadere toelichting.

Met vriendelijke groet,

Voorzitter Veiligheidsregio Twente


